
PROPOSTA D’ACORD DE JUNTA DE PORTAVEUS PER 
L’ADEQUACIÓ I HOMOLOGACIÓ DE LA PISTA 
D’ATLETISME DE CAN JOFRESA 
APROVADA 

 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

La Real Federación Espanyola d’Atletisme (RFEA), en la reunió celebrada el 

passat 13 de novembre de 2015, en el punt 6 de l’ordre del dia relatiu a la 

normativa d’homologació de les instal·lacions esportives, va aprovar que 

“en cumplimiento del reglamento de Homologació de Instalaciones 

Atléticas, dar de baja las instalaciones de más de 20 años de antigüedad 

en las que no conste que se haya realizado ningún informe de verificación, 

concediendose un plazo de un año para regularizar su situación”. Una 

decisió sobre la qual, en la reunió posterior de la RFEA del 17 de febrer de 

2017, es va decidir obrir un termini informatiu per aclarir dubtes i l’estat 

de les instal·lacions de més de 20 anys. 

Superat aquest termini, amb data 1 d’abril la RFEA ha donat de baixa 

diverses instal·lacions esportives, entre elles la pista d’atletisme de Can 

Jofresa. 

Aquesta pèrdua de l’homologació se suma al mal estat de l’equipament i 

implica que no s’hi podran fer competicions ni homologar les marques que 

en ella es realitzin. 

Per tot això, es proposa a la Junta de Portaveus de l’Ajuntament de 
Terrassa l’adopció dels següents: 

ACORDS: 

Primer.- Revisar amb caràcter d’urgència les instal·lacions de la pista 

d’atletisme de Can Jofresa, programar i realitzar les reparacions i 

adequacions que siguin necessàries per a la seva regularització i 

homologació. 

Segon – Realitzar les accions descrites en l’acord 1 en el termini inferior a 

1 any i, un cop executades, demanar l’informe de verificació per fer 

efectiva l’homologació. 



Tercer – Presentar l'informe a la RFEA per que torni a homologar les pistes 

d'atletisme com a adients per fer-hi competició oficial i reconèixer les 

marques atlètiques. 

 


